
Konstituerende FAU-Møte 11. november 2020 

Møtereferat 
Til stede: Tom Hellebø( 6.trinn) 

Henrikke  Tvedt (5.trinn)  

Hilde Gran (1.trinn) 

Ida Bergstrøm  (4. trinn)  

Ida Wangen Garli (3. trinn)  

Stina Riis Andersen (2.trinn) 

Joachim Holler Deisz (7. trinn) 

Truls Larsen (rektor) 

(digitalt møte) 

 

Neste møte: 09.12.2020, kl 19:00 

1. Nytt styre i Foreningen Barn og Unge i Eidsvåg (FAU)  

Hilde Gran for 1. trinn 
Stina Riis Andersen for 2. trinn (referent)  
Ida Wangen Garli for 3. trinn  
Ida Bergstrøm for 4. trinn 
Henrikke Tvedt for 5. trinn  
Tom Hellebø for 6. trinn (kasserer)  
Joachim Deisz for 7. trinn (leder)  

Vararepresentanter: 

- Helen Rosvold For 1. trinn 

- Laila Sjo for 2. trinn 

- Bente Frostad for 3. trinn 

- For 4. trinn 

- For 5. trinn 

- Faiza Sælen for 6. trinn 

- For 7. trinn  

2. Veisituasjon Tyriveien/Eidsvågveien  

Det er kommet en tilbakemelding fra samferdselsetaten i kommunen:  Det er gjort en grundig 

vurdering og de har kommet frem til at trafikksikkerheten vil bli redusert dersom det kommer et 

gangfelt.  FAU stiller seg undrende til både argumentasjon og konklusjon.   Rektor sjekker om 

det er muligheter for å ta denne saken videre.   

3. Trafikkaksjonen 

Det ble besluttet trafikkaksjonen ikke kan avvikles som normalt, pga smittesituasjonen vi har 

akkurat nå.  Det blir laget en alternativ aksjon som vil avvikles i skoletiden. Her vi lærerne bruke 

de virkemidlene de har, gjerne i form av uteskole.  FAU har fått en del refleksvester og reflekser 
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som deles ut av lærerne på trinnet. FAU vil også digitalt oppfordre til refleksbruk og begrense 

kjøring til og fra skolen.  

4. Barnevakten 

Det er ikke mulig å gjennomføre de planlagte arrangementene med Barnevakten  pga 

restriksjoner.   

   

5. Saker fra trinnet 

-Stien fra Eidsvågskoge n til skolen må ryddes for vegetasjon. Kart med oversikt over hvilken sti dette 

gjelder blir formidlet videre.   

-Det er utfordrende ift trafikksituasjonen med tanke på arbeid i Eidsvågskogen og i Granlien . FAU tar 

dette videre til ansvarlige.  

- Det er kommet ønske om mer informasjon på skolens nettside. (viser til Ulsetskogen Skoles side) 

Det ønskes spesielt mer informasjon fra SFO her. Rektor skal se på mulighetene for dette.   

- Skjem i spisetid.  Barn glemmer å spise fordi de ser på skjerm.  Spisetiden er også undervisningstid. 

Det varieres mellom skjerm og høytlesing.  SFO oppfordres til å ikke bruke skjerm i spise -tid til barna.  

Rektor tar dette videre med SFO-leder. 

6. Info fra rektor 

- Informasjon som skolen får ang. veiarbeid / byggearbeid  formidles alltid videre til foreldrene. 

Dessverre kommer det ikke så mye info.  

 

- Nasjonale prøver: Gode resultater på lesing. Mindre bra på regning som blant annet skyldes 

feilinformasjon ang. tidsbruk på testen fra lærerne.  Gjennomgang av resultatet på neste møte.  

 

- Smittevern: Skolen er pr i dag på gult nivå.  Noen barn er i karantene. Lærere begrenser også 

hvem de samarbeider med.  Fungerer fortsatt fint.  

 

 

- Utviklingssamtaler kan gjennomføres både fysisk eller digitalt om ønskelig 

 

- Julegudstjeneste er pt ikke mulig slik situasjonen er nå. Dersom julegudstjeneste kan 

gjennomføres vil de som ikke ønsker å delta få et likestilt opplegg.  

 

- Skolen har per nå en grei økonomi. Skolen kommer til å ha mer fokus på programmering og det 

er derfor kjøpt inn blant annet 3D-printere, droner som skal styres med app etc.  Vil få økt tilgang 

på digitale læremidler. 


